
 
 

Bestyrelses møde 23.01.2025 kl. 19.00. 
 

Deltager:  Tim Hedegaard Larsen, Claus Munch Andersen, Søren Hornbak, 

Tom Toft, Tommy Berg Jensen, Peter Dollerup, Henning Schmidt og Gunnar 

Mejer Andersen. 
 

Dagsorden: 
 

Pkt. 1. 

Godkendelse og underskrift af sidste bestyrelses møde. 

Godkendt og underskrevet uden kommentarer. 
 

Pkt. 2. 

Evaluering af ekstra ordinær generalforsamling. 

HS det var vel kun forventelig da det jo blev vedtaget på den ordinære 

generalforsamling den 5. december. 

5 medlemmer var tilstede ud over bestyrelsen. 
 

Pkt. 3. 

Kolding Lystbådehavn. 

Vi er blevet inviteret til møde den 30. januar hvor bestyrelsen vil præsenter 

hvad der skal ske og hvilke planer man har for 2025. 

HS of PD deltager. 
 

Pkt. 4. 

Klub både og jolle. 

SH kan fortælle vi har fået opkrævning på jolle plads i havnen. 

Vi bliver enige om at beholde pladsen selvom den ikke var i vandet i 2024. 

Diskussion om klubbådene tages til bestyrelse seminar. 

Vi har fra Dansk Sejlunion fået besked om at de fra 1 maj 2025 ikke vil udbyde 

prøver i teori/praktiks sejlads i duelighed, speedbåd og yachtskipper. Dansk 

Sejlunion begrundelse for at stoppe er at det er meget tidskrævende og meget 

stor økonomisk omkostning.     



Der blev afholdt et online møde d. 16 januar hvor THL, CMA og GMA deltog. 

Her gav alle udtryk for deres manglende forståelse for hvad Dansk Sejlunion 

havde proklameret. SH og CMA mente at de nok skulle få deres elever fra 

vinterens teori igennem inden 1 maj. Som det står nu ved vi ikke hvordan vi får 

de elever som vil tage den praktiske del hen sommeren eksamineret. Der findes 

faktisk kun 2 udbyder der er godkendt af Søfartsstyrelsen til det. 

Den ene er Navida dem tager THL en snak med. 

Vi beslutter ud fra denne polemik at deltage i Dansk Sejlunion 

generalforsamling den 22. marts i Odense. 
 

Pkt. 5. 

Bestyrelsesseminar 02.02.2025 kl. 09.30 til 16.00. 

Vi starter med kaffe/rundstykker – SH og PD står for dette. 

PD opfordre HS til at sætte tider på punkterne vi skal igennem så vi kommer 

igennem mest muligt. 

Der servers frokost – GMA står for det. 
 

Pkt. 6. 

Eventuelt. 

Kolding Idræt v/Kenneth Milling har inviteret til Nytårskur d. 24 januar. 

HS deltager og får derved en fornemmelse af om det er en forening vi kan have 

glæde af og være medlem af. Vores nabo forening KS er medlem. 

TBJ kan fortælle at der pt. er 5 tilmeldt til flotillesejlads til Dalsland kanalen. 

Der afholdes endnu et møde så flere har mulighed for at deltage. 

TBJ der er kun tilmeldt 24 til fællesspisning på fredag, der var også manglende 

tilslutning sidste år i januar – måske vi skal springe januar spisningen over 

næste år. 
 
 

Næste bestyrelses møde d. 20.03.2025. 
 

Tak for i aften.    
 
    
   


